
 

Rozhovor s pánom Milošom, jedným z 3 výhercov súťaže. 

 
 
Ako sa Vám skenuje pomocou elektronického skenera ?  Považuje prácu s ním za jednoduchú, či skôr náročnú? 
Za tie roky ok,  už to beriem ako samozrejmosť, keďže som zvyknutý , tak sa mi to  nezdá náročné. 
  
Skenujete pre nás už od roku 2013, vyhrali ste už od nás už  niečo aj v minulosti?  
Je to moja prvá výhra. 
  
Tešíte sa z Vašej výhry v podobe stolného mixéra ?  
Áno! 
  
Prekvapila Vás výhra v  našej súťaži ?  
Určite áno! 
  
Zapojili ste sa do súťaže cielene alebo ste vyhrali iba náhodou, vďaka tomu, že pravidelne skenujete? 
Nevedel som o súťaži, snažím sa stále pravidelne skenovať. 
  
Začiatkom októbra prebiehal prechod na novú webovú stránku. Ste spokojný s jej funkčnosťou, vzhľadom...? 
Aktivačný link bol v poriadku, ale v histórii prehliadača mi ostala stará stránka a keď som začal písať, tak sa mi  
otvorila tá stará. Ale nová stránka mi vyhovuje a je prehľadná.  
Odporučili by ste niekomu spoluprácu s nami v podobe skenovania nákupov? 
Áno odporučil, ale nikoho som neoslovil aby skenoval, nakoľko je pre mnoho ľudí skenovanie a zbieranie bodov zdĺhavé.  

Nákupy urobené vo Vašej domácnosti skenujete výhradne iba Vy alebo aj iní členovia ?  

Iba ja zaznačujem skenovanie nákupov.  
Od prechodu na novú stránku sme umožnili ľudom, ktorí skenujú nákupy pomocou skenera prejsť na aplikáciu  
v mobilnom telefóne. Viete o tejto možnosti? Resp. rozmýšľali ste nad ňou ?  

Aplikácia ma neláka, som zvyknutý na skener.  
Teší Vás spolupráca s nami? Ak áno prečo? Resp. čo považujete za najväčšie pozitíva našej vzájomnej spolupráce?  
Teší ma. Pozitívum je, že sa dozviem o aktualitách z vašich prieskumov, teší ma objednávanie bonusov za nazbierané body  
a že zasielate malé darčeky. 

 

Ďakujeme za rozhovor a tešíme sa na ďalšiu spoluprácu. 


